
 

 

家長通告 

2025-2026/022 

本地校巴服務：屯門線 

(2526 年度第一階段繳費通告) 

 

敬啟者： 

早前學校進行的「校巴服務質素及來年乘搭校巴意向調查」（2024-2025/394）結果顯示，家長及

學生對該本地校巴服務的需求仍然強烈，經仔細整理調查結果及後續安排後，本校將繼續提供「屯

門線」校巴服務，感謝各位對校巴服務的支持。 

 

 

屯門線途經車站包括： 

- 暉明邨 

- 粉嶺皇后山 

- 上水火車站附近 

- 富泰邨迴旋處 

 

月費：港幣 $350 元正，第一階段收費(9-11 月)收費為港幣 $1050 元正 

 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與總務組李靜儀主任聯絡。 

  

  此致 

貴家長 

裘錦秋中學（屯門） 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

  

二零二五年九月二日 

  



 

 

Parents Circular 

 2025-2026/022 
Local School Bus Service: Tuen Mun Line  

(2526 First Phase School Bus Service Fee) 
 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

Recently, the school conducted a survey on School Bus Service Quality and Intentions for Next 

Academic Year (Parents Circular 2024-2025/394). The results indicate that there is still strong demand 

from parents and students for this local school bus service. After carefully organizing the survey results 

and subsequent arrangements, our school will continue to provide the "Tuen Mun Line" school bus 

service. Thank you all for your support of the school bus service. 

 

Bus stops on the Route： 

1. Fai Ming Estate 

2. Queen's Hill, Fanling 

3. Near Sheung Shui Train Station 

4. Fu Tai Estate Roundabout 

 

Monthly Fee: HKD $350, First Phase Charge (September to November): HKD $1,050 

 

If you have any inquiries, please feel free to contact Ms. Lee Ching Yee at 24611555. Thank you! 

 

 

Yours faithfully, 

Chan Yuet Ping 

 

 

 

 

Principal 

September 2, 2025 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


